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Abstract (en)
Production of a heat-bondable stiffener comprises depositing spots of heat-meltable polymer (I) on the front of a textile or nonwoven substrate and
subjecting the back of the substrate to electron bombardment. <??>Production of a heat-bondable stiffener comprises depositing spots of heat-
meltable polymer (I) on the front of a textile or nonwoven substrate and subjecting the back of the substrate to electron bombardment, where (I)
has functional groups capable of generating and/or reacting with free radicals under electron bombardment and the depth of penetration of the
electrons into the polymer spots is controlled to produce self-crosslinking of (I) over a thickness less than the mean thickness of the spots. <??>An
Independent claim is also included for a polymer of type (I) for carrying out the above process.

Abstract (fr)
Pour la fabrication d'un entoilage thermocollant, on dépose sur la face endroit d'un support d'entoilage, choisi parmi les supports textiles et les non-
tissés, des points de polymère thermofusible et on soumet la face envers du support d'entoilage à un bombardement électronique. Les points de
polymère thermofusible sont à base d'au moins un polymère fonctionnel comportant des groupements fonctionnels aptes à réagir avec des radicaux
libres sous l'action d'un bombardement électronique et/ou eux-mêmes générateurs de radicaux libres sous l'action du bombardement électronique.
On règle la profondeur de pénétration des électrons dans les points de polymère pour obtenir une auto-réticulation dudit polymère fonctionnel sur
une épaisseur limitée e par rapport à l'épaisseur moyenne E des points de polymère. De préférence , les groupements fonctionnels comportent
des fonctions à insaturation éthylénique , par exemple du type acrylate, méthacrylate , allylique , acrylamide , vinyléther, styrénique, maléique ou
fumarique.
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